

CALENDRIER DE L'ANNEE SCOLAIRE 2026 - 2027

RENTREE SCOLAIRE

Rentrée des élèves: **mercredi 2 septembre 2026**

HORAIRES

Classes Élémentaires :	lundi, mardi, jeudi, vendredi mercredi (pas de déjeuner)	9h00 à 15h30 9h00 à 13h00
Classes Maternelles:	lundi, mardi, jeudi, vendredi mercredi (pas de cantine)	9h00 à 15h15 9h00 à 12h45

CONGES

Vacances d'automne	du vendredi 16 octobre 2026 après la classe au lundi 2 novembre 2026 au matin
Noël	du jeudi 17 décembre 2026 après la classe au mardi 5 janvier 2027 au matin
Vacances de février	du vendredi 5 février 2027 après la classe au lundi 22 février 2027 au matin
Vacances de printemps	du jeudi 25 mars 2027 après la classe au lundi 12 avril 2027 au matin
Jour férié	lundi 3 mai 2027
Vacances de mai	du vendredi 28 mai 2027 après la classe au lundi 7 juin 2027 au matin
FIN DE L'ANNEE SCOLAIRE	jeudi 1 juillet 2027 après la classe

Nous rappelons que ce calendrier a valeur de règlement et qu'il doit être respecté par tous. Les familles voudront bien prendre leurs dispositions au plus tôt, pour ce qui concerne les réservations de voyage. AUCUNE DEROGATION NE SERA ACCEPTEE SAUF MOTIF GRAVE.

CALENDAR FOR 2026 – 2027 ACADEMIC YEAR

START OF SCHOOL YEAR

Pupils: **Wednesday 2 September 2026**

SCHOOL HOURS

Primary Classes:	Monday, Tuesday, Thursday, Friday Wednesday (no lunch)	9am to 3.30pm 9am to 1pm
Maternelle Classes:	Monday, Tuesday, Thursday, Friday Wednesday (no lunch)	9am to 3.15pm 9am to 12.45pm

HOLIDAYS

October Half-Term	from Friday 16 October 2026 after school to Monday 2 November 2026 (morning)
Christmas	from Thursday 17 December 2026 after school to Tuesday 5 January 2027 (morning)
February Half-Term	from Friday 5 February 2027 after school to Monday 22 February 2027 (morning)
Spring	from Thursday 25 March 2027 after school to Monday 12 April 2027 (morning)
Bank Holiday	Monday 3 May 2027
May	from Friday 28 May 2027 after school to Monday 7 June 2027 (morning)p
END OF SCHOOL YEAR	Thursday 1 July 2027 after school

Please note that this calendar is part of the School rules and should be respected by all concerned. The holiday dates given above already allow for several days travelling time, and we would ask parents to bear this in mind when making travelling arrangements.

NO CHANGES TO THESE RULES CAN BE MADE UNLESS THE CIRCUMSTANCES ARE VERY EXCEPTIONAL